
Protokoll fört vid sammanträde med styrelsen för Rätansbygdens Byalag 

Tid: Söndagen den 21 april 2024, kl 17:10–18:20 

Plats: Norsgården, Rätansbyn 

Närvarande: Olle Lundgren; ordförande, ledamöterna Renee Darley, Michael Lindblad, 

Gunnar Pettersson och Karin Östberg, suppleanten Leena Grubb, samt adjungerad kassör 

Fredrik Norling och adjungerad sekreterare Christina Torung. 

Förhindrade: Ledamöterna Holger Nilsson och Lennart Mattsson, samt suppleanterna Stina 

Torén, Tina Andersson, Martin Bodin och Jan-Ola Ericsson. 

Öppnande 

§8. Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

Dagordning 

§9. Den utsända dagordningen godkändes. 

Justerare 

§10. Att jämte ordförande justera dagens protokoll valdes Michael Lindblad och Leena 

Grubb. 

Föregående mötesprotokoll 

§11. Huvudpunkterna i föregående mötesprotokoll (konstituerande möte 2024-03-24) 

föredrogs. Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

Ekonomisk rapport 

§12. Den utsända ekonomiska rapporten (t o m 2024-04-19) godkändes och lades till 

handlingarna.  

 

Beslutspunkter 

§13.  a) Föreningen Norsgårdens situation 

Värmepannan/-pumpen behöver bytas till en kostnad av 157 000 kr. 

Föreningen har inte ekonomi att klara av det. Vädjan om ekonomiskt stöd har 

gått ut på sociala medier, till kommunen samt till byalaget.  

Arbetsutskottet (au) föreslog styrelsen att bevilja föreningen användande av till 

andra ändamål beviljade medel; 62 000 kr. Övriga byars pott har detta år 

25 000 kr över. Au föreslog styrelsen att bevilja föreningen dessa medel. Au 

föreslog även att styrelsen föreslår den extra årsstämman att bevilja 70 000 kr 

från Rätans Utvecklingsfond (RUF), under förutsättning att medlen ersätts om 

bidrag betalas ut från annat håll. 

Styrelsen beslutade  
att bevilja Föreningen Norsgården användande av sina till andra ändamål 
beviljade medel, 



att bevilja Föreningen Norsgården resterande medel av ”övriga byars” pott, 
att bevilja Föreningen Norsgården 70 000 kr från RUF, om fler offerter på 
värmepannor begärs in, samt  
att eventuellt beviljade medel från kommunen ersätter använda medel från 
RUF. 

 
b) Sekreteraruppdraget 
Frågan kommer att behandlas på det konstituerande styrelsemötet efter 
årsstämman. 
 
c) Fortsatta kontakter med Destination Vemdalen (DV) 
Föreslogs eventuellt tillträdande sekreteraren till kontaktperson gentemot DV. 
Beslut kommer att tas av den nyvalda styrelsen. 
 
d) Kontaktperson, byvaktmästaren 

Styrelsen beslutade 
att utse Jan-Ola Ericsson att fortsätta uppdraget som byvaktmästarens 
kontaktperson. 

 

Övriga frågor 

§14.  a) Fredrik kommer troligtvis att avsluta sitt kassörsuppdrag den 31 maj. 

Ärendet att utse ny kassör åligger den nyvalda styrelsen . 

 

Nästa möte 

§15. Datum för nästa möte beslutas på det konstituerande mötet efter årsstämman. 

Avslutning 

§16. Ordförande tackade för visat intresse, samt förklarade mötet avslutat. 

 

Christina Torung /sekreterare/  Olle Lundgren /ordförande/ 

 

Michael Lindblad /justerare/   Leena Grubb /justerare 


